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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht «OM te traag in verkrachtingszaak» (ingezonden 1 mei 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «OM te traag in verkrachtingszaak»?1 

Vraag 2
Klopt het dat een verkrachter van een (destijds) 14-jarig meisje strafkorting 
krijgt omdat de zaak om onverklaarbare redenen te lang op de plank is blijven 
liggen bij politie en het Openbaar Ministerie (OM)? 

Vraag 3
Hoeveel strafkorting heeft deze verkrachter gehad? 

Vraag 4
Komt het vaker voor dat de redelijke termijn wordt overschreden waardoor 
strafkorting kan volgen zonder dat daarvoor een goede reden is? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat criminelen strafkorting krijgen 
en dat er daarom alles aan gedaan moet worden om de redelijke termijn niet 
te overschrijden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Hoe bestaat het dat een officier van justitie zelf om strafkorting vraagt, omdat 
hij zelf ook geen goede reden meer kan vinden voor de enorme vertraging? 

Vraag 7
Wat is de reden van de vertraging en welke maatregelen gaat u nemen om 
ervoor te zorgen dat dit in het vervolg niet meer mogelijk is? 

Vraag 8
Welke maatregelen zullen worden genomen tegen de hiervoor verantwoorde-
lijke personen?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/21512772/__OM_te_traag_in_verkrachtingszaak__.html
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